
Referat  

Emne: Bestyrelsesmøde i SB 
  
Bestyrelsesmedlemmer: Peter Gasberg PG, Karsten Lund KL, Klaus Maabjerg KM, Jes 

Bach JB, Gert Schilikowski GS, Henrik Jensen HJ, Morten Grubbe MG   
  

Mødeleder:  
Referent: MG  
Dato:  6. maj 2017 
  

Til stede:  PG, KL, KM, JB, GS, HJ, MG 
  
  
Fraværende:  - 
  
  

Dagsordenspunkt:   
  

Konklusion:   Ansvarlig:   Deadline:   

1) Konstituering af 

bestyrelsen  

Bestyrelsen er konstrueret. Bestående 

af: Peter Gasberg, Karsten Lund, Klaus 

Maabjerg, Jes Bach, Gert Schilikowski, 

Henrik Jensen og Morten Grubbe 

 - - 

2) Indblik i budget 

2017/2018  

KL gennemgik budget. Blot en 

orientering. 

 KL -  

3) Kontingent 

indbetalingssystem 

Det er besluttet at SB fremadrettet 

skal anvende Conventus som 

indbetalingssystem 

 KL Sommer 

afslutning 

4) Mødeplan for 

bestyrelse 

Hver anden mandag og tirsdag den 

anden mandag eller tirsdag i måneden. 

Mandag i juni. Tirsdag i august, 

mandag i september osv. 

Ekstraordinær møde den 15. maj kl 17-

19.  

Minimum 4 deltagere for at kalde det 

bestyrelsesmøde 

MG - 

5) Senior samarbejdet 

med Humlum-Resen 

PG gennemgik setup.   PG  - 

6)Status på udvalg og 

opgaver 

Formand: Peter Gasberg 

Næstformand: Henrik Jensen 

Kasser: Karsten Lund 

PR/sekretær: Morten Grubbe 

Sponsor og seniorudvalg: Klaus 

Maabjerg 

Senior ansvarlig: John Nielsen? (Peter 

afklare) 

Ungdomsudvalg: Gert Schilkowski 

Arrangements udvalg kontakt: Henrik 

Jensen  

Materiale ansvarlig: Jes Bach   

- - 

7) Max beløb der kan 

købes for, uden 

bestyrelses indblanding 

Punkt udsat til næste møde   

8) Velkomstfolder for 

17/18 og træner 

påsætning 

Punkt udsat til næste møde   



9) Evt. • Cykelløb flyttes slut i august 

2017 

• Mano kan ikke stille med et 

U10 hold i 8-mands U11 række. 

PG beder Mano kontakte Gert 

• Peter beder Stefan U8 kontakte 

Gert omkring udfordringer på at 

fastholde drenge på U8 

KM 

 

PG/GS 

 

 

PG/GS 

  

  

 
Kort referat der kan sendes ud til medlemmer: 
Dette er en kort status på noget af det, der blev arbejdet med på første bestyrelses møde i Struer Boldklub 
(SB) for sæsonen 2017/2018. Mødet blev afholdt lørdag den 6. maj 2017 kl. 10:00 – 13:00 på Park Skolen i 
Struer. 
 
SB bestyrelses og fordeling af poster ser ud som følger for 2017/2018: 
Formand: Peter Gasberg 
Næstformand: Henrik Jensen 
Kasser: Karsten Lund 
PR/sekretær: Morten Grubbe 
Sponsor og senior udvalg: Klaus Måbjerg 
Ungdomsudvalg: Gert Schilkowski 
Arrangements udvalg kontakt: Henrik Jensen  
Materiale ansvarlig (bolde, trøjer, kegler, overtrækstrøjer, mål osv.): Jes Bach   
 
Karsten Lund orienterede om budgettet for kalenderår 2017. 
 
Karsten Lund præsenterede et forslag om automatisk kontingent indbetaling. Der er blevet undersøgt to 
forskellige systemer. Et der hedder Convensus (fra Herning) og et som DBU har. De to systemer er ret ens. 
Det er indtrykket at support på Convensus er god. Desuden anvender Struer kommune Convensus og vil 
dække nogle af udgifterne for SB. Det blev besluttet af vi i SB vil indføre Convensus. Karsten Lund har 
opgaven. 
 
Møde kalender for bestyrelsen er nu fastlagt: 
Mandag den 15. maj 2017 (ekstra ordinær møde) 
Mandag den 12. juni 2017 
Tirsdag den 15. august 2017 
Mandag den 11 september 2017 
Tirsdag den 10 september 2017 
Mandag den 13. november 2017 
Tirsdag den 12 december 2017 
Mandag den 8. januar 2018 
Tirsdag den 13. februar 2018 
Mandag den 12. marts 2018 
Tirsdag den 10. april 2018 
 
Peter Gasberg orienterede de nye medlemmer (Henrik Jensen, Karsten Lund, Gert Schilkowski og Morten 
Grubbe) om senior samarbejdet med RHIF (Resen-Humlum IF). 
 
Vi nåede ikke alle planlagte punkter igennem. Derfor afholder vi et ekstra ordinær bestyrelsesmøde. 
 



Næste bestyrelsesmøde er den 15. maj. Hvis der er nogle der ønsker, fra medlemmer i SB, til emner vi skal 
tage op i bestyrelsen, kontakt venligst Morten Grubbe. 
 
Det er tanken, at vi fremadrettet vil kommunikere hvad vi arbejder med i bestyrelsen. Nogle emner vil være 
fortrolige og det kan vi naturligvis ikke dele. Feedback til os er velkommen.  
 
På vegne af bestyrelsen (Morten Grubbe) 
 


